
Sander Loones en Jean-Marie Dedecker te gast in Poperinge
Beste Poperingenaar

Goed nieuws: we kregen het voor elkaar om de twee kopstukken van de West-Vlaamse verkiezingslijsten naar onze nieuwjaarsreceptie te ha-
len. Jean-Marie Dedecker en Sander Loones komen langs op zaterdag 20 januari. Ook u bent van harte welkom in eethuis Poort Punt Komma 
voor een hapje en een drankje samen met het bestuur van N-VA Poperinge, Sander Loones en Jean-Marie Dedecker.

Terwijl ik dit schrijf, stel ik vast dat we het water letterlijk aan onze lippen staat. Het blijft maar regenen. Wanneer dit blad uitkomt is alles 
hopelijk weer normaal. Ik krijg de medeburgers die het slachtoffer werden van wateroverlast maar niet uit mijn hoofd. Zij gaan op dit moment 
door een hel. 

Na regen komt gelukkig zonneschijn. Daarom hoop ik uit het diepste van mijn hart dat iedereen onder ons een fijn eindejaar kan beleven met 
familie. Alvast een vroeg zalig kerstfeest en een gelukkig nieuw jaar toegewenst.

Tot binnenkort! PS. Ik luister graag naar u. Heeft u een vraag of suggestie? 
Mail dan naar jan.vanbruwaene@n-va.be 

Jan Van Bruwaene
Voorzitter N-VA Poperinge
Ondervoorzitter arrondissement Ieper N-VA
Bestuurslid partijbestuur/partijraad N-VA

Nieuwjaarsreceptie
N-VA Poperinge

Zaterdag 20 januari 2024 
vanaf 19 uur 

Eethuis Poort Punt Komma
Europalaan 1A bus 10, 8970 Poperinge

Gastsprekers: 
Sander Loones 
en Jean-Marie 
Dedecker
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 Elodie Carton, Ezra Wackenier en Pieter Derycke zijn drie leden van ons afdelingsbestuur. We vroegen hen waar zij mee zitten 
en waarom ze voor de N-VA kiezen. Benieuwd? Lees dan zeker verder.

Ezra Wackernier: 
“Hoge belastingdruk  
demotiveert werkende mens”
“Ik maak me vooral zorgen over de hoge belastingdruk voor de 
werkende mens. De huidige maatschappij is ontspoord.  Werken-
den worden te zwaar belast om het sociale vangnet te onderhou-
den. Belastingen zijn noodzakelijk om collectieve voorzieningen 
te financieren en sociale rechtvaardigheid te waarborgen, maar de 
stijgende belastingdruk is onevenredig en onrechtvaardig”, vindt 
Ezra.
 
“Daardoor ondervinden veel personen moeilijkheden om hun finan-
ciële stabiliteit te bewaren en een solide toekomst voor henzelf en hun 
gezin op te bouwen. Ze hebben hogere kosten voor basisbehoeften 
zoals huisvesting, onderwijs en gezondheidszorg, terwijl hun koop-
kracht afneemt. Dat heeft niet alleen gevolgen voor de individuen, 
maar ook een impact op de economische groei en de sociale cohesie. 
De hoge belastingdruk demotiveert mensen bovendien om hard te 
werken en hun talenten te ontwikkelen. Werkenden zien een groot 
deel van hun inkomen verdwijnen aan belastingen, terwijl anderen in 
de samenleving minder of helemaal niet bijdragen. Om de ontsporing 
van de maatschappij tegen te gaan, is het essentieel om een herziening 
van het belastingstelsel te overwegen.”
 
Een eerlijk evenwicht tussen 
de financiering van het soci-
aal-economische systeem en 
de belangen en motivatie van 
werkende mensen is cruciaal. 
Alleen zo kunnen we zorgen 
voor een rechtvaardig en pro-
ductief systeem, voor individue-
le welvaart en collectieve groei. 

Pieter Derycke: 
“Vlot verkeer in onze hoppestad? Ja, graag!”

“De mobiliteit in onze hoppestad en dorpen is echt mijn ‘dada’. Ik steek dan ook niet onder stoelen of 
banken dat ik al jaren het mobiliteitsbeleid met argusogen volg”, zegt Pieter. 

“Weet u wat volgens mij de Grote Markt van Poperinge bereikbaarder zou maken? Trek de markt door tot 
het Vroonhof en keer de rijrichting van de Vlamingstraat om. Het enige dat daarvoor moet gebeuren, is de 
metalen staanders wegnemen. Het is geen grote ingreep, maar wel een met een groot resultaat. Zo moet het 
verkeer dat uit de Ieperstraat komt geen grote omweg maken langs het B. Bertenplein, de Hondstraat en de 
Gasthuisstraat. In die eerste twee straten is er sowieso al veel schoolverkeer. En zijn de fietsstraten wel nut-
tig? De meerderheid van de bevolking is geen voorstander. In onze stad zijn ze ook niet meteen nodig, vind 
ik.”

Zou het voor een vlottere doorstroming van het schoolverkeer geen goed idee zijn om  een 
kleine rotonde te bouwen op het kruispunt van de Boeschepestraat en de Deken De Bolaan?

Elodie Carton, Ezra Wackenier en Pieter Derycke

Elodie Carton: 
“Bang in het donker?”
“Als zelfstandige in Poperinge heb ik veel recht-
streeks contact met mijn klanten. En ik merk dat 
veel medebewoners met hetzelfde bange gevoel 
kampen. Ze voelen zich ’s nachts angstig, vooral na 
middernacht, wanneer de straatverlichting uitvalt”, 
vertelt Elodie.

“Is het niet mogelijk om in stedelijk gebied de nacht-
verlichting op bepaalde tijdstippen weer aan te zetten 
of gewoon te dimmen? Zeker nu de energiecrisis een 
beetje bedwongen is en de energieprijzen gedaald 
zijn? Ik weet het. Ook ik probeer milieubewust te 
leven en ik wil ook besparen, maar de veiligheid van 
onze medebewoners is toch ook belangrijk, niet?”

Wist u dat in de 
gemeente Malde-
gem milieuvrien-
delijke ledver-
lichting gradueel 
gedimd kan wor-
den? Is dat geen 
idee voor Poperin-
ge in 2024? Veel 
wandelaars en 
fietsers zouden er 
baat bij hebben en 
met minder angst 
over straat lopen 
of fietsen.

poperinge@n-va.be



N-VA gaat volop voor Vlaamse welvaart

De verkiezingscampagne 
nam een vliegende start! 
Her en der langs de in-
valswegen rond Poperinge 
kwam u de verkiezings-
borden van N-VA zeker 
al tegen. Voor Vlaamse 
welvaart. Dat is de inzet 
van de verkiezingen. 

Helpt u graag een handje?
Bent u gebeten door de lokale politiek en wilt u deelnemen aan de volgende gemeenteverkiezingen, op 
de voorgrond of liever in de achtergrond? Aarzel niet en neem contact op met uw lokale N-VA-voorzitter. 

Dat kan per mail via jan.vanbruwaene@n-va.be. 

Of stuur een briefje naar:
Jan Van Bruwaene, Roggestraat 12 in 8972 Krombeke met uw naam en telefoonnummer. 

Hopelijk tot snel!

www.n-va.be/poperinge



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar  
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


